
 

SPØRGSMÅL NR.  S 645 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 

DEN 11.  APRIL 2018 

Til: Finansministeren  

Dato: 20. marts 2018 

Stillet af: 

 

Rune Lund (EL) 

Hvad er ministerens holdning til, at A.P. Møller-Mærsk tilsyneladende har 

solgt kompensationsdelen uden myndighedernes godkendelse, eller uden at 

myndighederne på forhånd havde givet deres godkendelse af denne del af 

salgsaftalen? 

(Spm. nr. S 645). 

Begrundelse 

Den 21. november 2016 svarede energi-, forsynings- og klimaministeren i et 

offentligt tilgængeligt svar til Folketinget (EFK spørgsmål 72, alm. del), at en 

overdragelse af kompensationsaftalen ville kræve en godkendelse af 

myndighederne. Den 21. august 2017 indgik A.P. Møller-Mærsk en aftale 

med Total, hvori kompensationsaftalen var indeholdt. Energi-, forsynings- og 

klimaministeren gjorde det i spørgetiden onsdag den 14. marts 2018 klart, at 

det var en anden minister end ham selv, der stod for dialogen med A.P. 

Møller-Mærsk. Derfor rettes spørgsmålene til finansministeren. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

Den 20. marts 2018 
 
Lovsekretariatet 
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